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Protokół z XLIX Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 28. 03. 2014 r.. 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady Gminy, Ewa Czajka przywitała zebranych  stwierdziła, że w sesji bierze 

udział 13 radnych, nieobecni  radni, to M. Mach i K. Oszust, następnie  przedstawiła 

porządek obrad. W Sesji bierze udział były kierownik Posterunku Policji w Zaklikowie, B. 

Dolecki , kierownik Posterunku, P. Słabczyński oraz zastępca Komendanta Powiatowego PSP 

w Stalowej Woli, mł. Bryg. J. Lipko. Przewodnicząca Rady Miejskiej , wspólnie z Burmistrzem 

złożyli odchodzącemu na emeryturę kierownikowi Posterunku Policji w Zaklikowie 

podziękowania za wiele lat służby na rzecz Gminy Zaklików i jej mieszkańców. Ustępujący 

kierownik Posterunku Policji podziękował za współpracę z władzami Gminy, mieszkańcami, 

radnymi i sołtysami. 

Na salę wszedł radny M. Mach, w sesji bierze udział 14 radnych. 

 

 Porządek obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie.  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami.  

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przedstawiona przez przedstawicieli Policji i 

Państwowej Straży Pożarnej.  

6. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

b) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 

sołecki;  



2 

 

c) zmiany w uchwale Nr XLVIII/273/2014 rady Miejskiej w Zaklikowie z dnia 26 lutego 2014 

roku w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

d) udzielenia Powiatowemu Szpitalowi Specjalistycznemu w Stalowej Woli dotacji celowej;  

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości;  

f) przyjęcia „Programu opieki mad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zaklików w roku 2014”;  

g) przystąpienia do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Zaklików na lata 2014-2024”;  

h) utworzenia odrębnego obwodu głosowania;  

i) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zaklików w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi.  

8. Zapytania i interpelacje.  

9. Zamknięcie obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi co do porządku obrad. Radny A. Grzyb, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował, by w punkcie 7 j porządku obrad umieścić 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Zaklikowie. Burmistrz zaproponował, by w punktach 7 k, l, m umieścić projekty 

uchwał w sprawie upoważnienia dyrektorów jednostek oświatowych do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. Wyjaśnił, że podjęcie takich uchwał 

sceduje na dyrektorów przedszkoli kompetencje do obniżania stawek za pobyt dzieci w 

przedszkolach. 

Za ujęciem w pkt 7 j projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność 

kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaklikowie głosowało 12 radnych, 2 wstrzymało 

się od głosu. Za ujęciem w pkt 7 k,l,m projektów uchwał w sprawie upoważnienia dyrektorów 
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jednostek oświatowych do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej głosowało 8 radnych, 2 było przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. 

Za przyjęciem porządku obrad wraz z poprawkami głosowało 11 radnych, 1 wstrzymał się od 

głosu, 2 było przeciw. 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami.  

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przedstawiona przez przedstawicieli Policji i 

Państwowej Straży Pożarnej.  

6. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

b) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 

sołecki;  

c) zmiany w uchwale Nr XLVIII/273/2014 rady Miejskiej w Zaklikowie z dnia 26 lutego 2014 

roku w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

d) udzielenia Powiatowemu Szpitalowi Specjalistycznemu w Stalowej Woli dotacji celowej;  

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości;  

f) przyjęcia „Programu opieki mad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zaklików w roku 2014”;  

g) przystąpienia do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Zaklików na lata 2014-2024”;  
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h) utworzenia odrębnego obwodu głosowania;  

i) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zaklików w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi.  

j) rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaklikowie; 

k) upoważnienia dyrektorów jednostek oświatowych do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej; 

l) upoważnienia dyrektorów jednostek oświatowych do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej; 

m) upoważnienia dyrektorów jednostek oświatowych do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej. 

8. Zapytania i interpelacje.  

9. Zamknięcie obrad.  

Ad. 2. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie. 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła korespondencję, jaką otrzymała od ostatniej 

sesji. Poinformowała o pismach w sprawie: 

- przywrócenia obwodu szkolnego w Łysakowie; 

- Spółki Wodnej przedstawiającej sprawozdanie; 

- odpowiedzi burmistrza na pismo sołtysa Lipy w sprawie dzierżawy placu targowego; 

- zapotrzebowaniu ZSO na 83 tys. zł;  

- rodziców przedszkolaków z Lipy w sprawie wydłużenia godzin pracy placówki: 
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- prośbie mieszkanki Karkówki o pomoc.  Radni poprosili o informacje na temat pomocy jaką 

można udzielić na następną sesję. Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała radnym o 

konieczności złożenia oświadczeń majątkowych. 

Ad. 4  

 

Burmistrz poinformował o otwarciu ofert w przetargu na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków i problemach w zorganizowaniu spotkania z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w sprawie remontu drogi wojewódzkiej. Radny M. Wróblewski zapytał, kiedy 

mają być wykonane przydomowe oczyszczalnie i czy brane jest pod uwagę utwardzenie 

pobocza na ulicy Cmentarnej. Burmistrz poinformował, że do końca września mają być 

zainstalowane wszystkie oczyszczalnie, zaś pobocze będzie wkrótce utwardzone. Radny M. 

Wróblewski zapytał, czy będzie realizowana termomodernizacja szkół. Burmistrz 

przypomniał, że jeszcze nie mamy podpisanej umowy o dofinansowanie i przed jej 

podpisaniem nie ogłosi przetargu. Radny P. Szwedo zapytał o pozwolenie na budowę garażu 

w Zdziechowicach. Burmistrz poinformował, że decyzja już jest prawomocna i trzeba będzie 

dołożyć wolnych środków na budowę. Radna B. Hołody zapytała, kiedy będzie wykonany 

zjazd z drogi wojewódzkiej do placu targowego. Burmistrz zapewnił, że w czasie wakacji 

powinien zostać wykonany. Radna zapytała czy zakończono już odwiert w Lipie. Burmistrz 

wyjaśnił, że odwiert został wykonany, pobrane zostały próbki wody i za kilka tygodni znane 

będą wyniki badań. Poinformował, że dowiedział się nieoficjalnie, że jest to jedna z lepszych 

wód leczniczych w kraju. Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

mieszkańcowi Zdziechowic Pierwszych, który zwrócił uwagę, że po remoncie drogi do pól, 

cała woda płynie drogą na jego posesję. Radny K. Ziemiński zaapelował o interwencję w 

Zarządzie Dróg Wojewódzkich w sprawie wody zalegającej w rowach. 

Ad. 5 

Zastępca komendanta PSP w Stalowej Woli, mł. bryg. J. Lipko zapoznał zebranych ze 

sprawozdaniem dotyczącym stanu bezpieczeństwa na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 

Szczególną uwagę zwrócił na mniejszą niż w latach ubiegłych liczbę wyjazdów OSP do 
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pożarów. Podziękował strażakom z OSP za zaangażowanie i szybkość reakcji, podkreślił, że 

jednostki OSP z naszej Gminy są profesjonalnie wyposażone i wyszkolone. Radny P. Szwedo 

zapytał, dlaczego do pożaru w Zdziechowicach skierowana została jednostka z Lipy. Zastępca 

Komendanta poinformował, że kwestia ta była już poruszana i takie sytuacje nie powinny się 

powtarzać. Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała Zastępcy Komendanta PSP i 

poprosiła o przedstawienie sprawozdania kierownika Posterunku Policji w Zaklikowie, P. 

Słabczyńskiego. Kierownik posterunku przedstawił statystykę zdarzeń na terenie Gminy, 

podkreślił, że od pewnego czasu zaznaczyła się tendencja malejąca, jeśli chodzi o 

przestępczość, zwrócił się z apelem o pomoc finansową na zakup alkomatu, którego odczyt 

będzie mógł być użyty jako dowód w sprawach pijanych kierowców. Radny A. Grzyb 

zaproponował, by Policja złożyła taki wniosek do komisji antyalkoholowej. 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że w roku ubiegłym komisja 

pracowała zgodnie z planem, odbyło się 10 posiedzeń, rozpatrywane były sprawy związane z 

budżetem i poprawkami do budżetu, podkreślił dobrą współpracę z Urzędem. 

Przewodniczący Komisji Ładu i Porządku Publicznego, P.Szwedo poinformował, że w 

ubiegłym roku komisja zajmowała się sprawami związanymi z działalnością antyalkoholową, 

bezpieczeństwa publicznego i pomocy społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, W. Przywara poinformowała, że komisja odbyła 7 

posiedzeń, na których rozpatrywane były arkusze organizacyjne, stypendia dla zdolnych 

uczniów, kwestia art. 30 Karty Nauczyciela, sprawy Gminnego Ośrodka Kultury, świetlicy, 

przygotowano szereg projektów uchwał, w tym regulamin przyznawania tytułu Ambasadora 

Gminy Zaklików. 

Komisja Rolnictwa odbyła dwa posiedzenia poświęcone sprawom gospodarki odpadami. 

Komisja rewizyjna odbyła 6 posiedzeń, pracowała zgodnie z planem pracy, zajmowała się 

także skargami. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 10 minut przerwy. 
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Ad.7. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Uchwała została 

podjęta 11 głosami za, przy 1 głosie przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu; 

b) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 

sołecki;- uchwała podjęta została jednogłośnie; 

c) zmiany w uchwale Nr XLVIII/273/2014 rady Miejskiej w Zaklikowie z dnia 26 lutego 2014 

roku w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  Komisja Budżetu 

i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, uchwała została podjęta 12 głosami za, 

2 radnych wstrzymało się od głosu; 

d) udzielenia Powiatowemu Szpitalowi Specjalistycznemu w Stalowej Woli dotacji celowej;  

Burmistrz wyjaśnił, że przygotował projekt uchwały aby nie było konieczności zwoływania 

nadzwyczajnej sesji. W przyszłym tygodniu zapadnie decyzja czy karetka zostanie zakupiona. 

Radny M. Wróblewski zapytał, czy stan karetek w powiecie będzie zachowany po zakupie 

nowej na poziomie 4 karetek, czy nowa karetka będzie piąta. Burmistrz wyjaśnił, że ma ona 

obsługiwać gminę Zaklików i część Gminy Radomyśl nad Sanem. Radny M. Mach zapytał, czy 

sprawa będzie nadal aktualna jeśli zmieni się dyrektor szpitala. Burmistrz zapewnił, że 

umowa ze szpitalem będzie dobrze zabezpieczała interesy Gminy i w razie wycofania karetki 

z Zaklikowa, szpital będzie musiał oddać Gminie pieniądze. Radny R. Polański stwierdził, że są 

4 karetki i po zakupie nowej nadal będzie ich 4. Karetka z Zaklikowa, jeśli będzie stała 

bezczynnie, może być skierowana na wyjazd na drugi koniec powiatu, Gmina poniesie koszty, 

jest to dobre posunięcie propagandowe ale nie wiadomo jak będzie się sprawdzać. Radny A. 

Grzyb przypomniał, że podobna dyskusja wywiązała się przy podejmowaniu decyzji o zakupie 

samochodu dla dzieci niepełnosprawnych, zaapelował, by Rada podjęła uchwałę a oceniać 

funkcjonowanie karetki będzie można dopiero po jej zakupie. Radny M. Mach stwierdził, że 

karetka powinna stacjonować na terenie Gminy od dawna i gdyby dyrektor szpitala dołożył 
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starań, nie byłoby potrzeby partycypacji w kosztach jej zakupu.Uchwała podjęta została 9 

głosami za, 2 radnych było przeciw, 3 wstrzymało się od głosu; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości;  

Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

f) przyjęcia „Programu opieki mad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zaklików w roku 2014”;  

Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

g) przystąpienia do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Zaklików na lata 2014-2024”;  

Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

h) utworzenia odrębnego obwodu głosowania;  

Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

i) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zaklików w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi; 

Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

j) rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaklikowie; 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 1 nie brał udziału w 

głosowaniu; 

k) upoważnienia dyrektorów jednostek oświatowych do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej; 

Zastępca Przewodniczącej Rady, W. Przywara zapytała, czy kwestia ta nie może być 

regulowana tak jak było to do tej pory. Radny M. Mach zaproponował, by zapis w uchwale 

dotyczył jedynie zwolnień z opłat. Radca prawny wyjaśnił, że jeśli Rada nie upoważni 

dyrektorów, w każdej indywidualnej sprawie trzeba będzie podejmować uchwały. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez radnego M. Macha 

dot. zapisu § 1-„w sprawach zwolnień z opłat”. Za przyjęciem poprawki radni opowiedzieli się 

jednogłośnie.  Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

l) upoważnienia dyrektorów jednostek oświatowych do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej; Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie poprawkę 

zgłoszoną przez radnego M. Macha dot. zapisu § 1-„w sprawach zwolnień z opłat”. Za 

przyjęciem poprawki radni opowiedzieli się jednogłośnie.  Uchwała podjęta została 

jednogłośnie; 

m) upoważnienia dyrektorów jednostek oświatowych do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej. ; Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie poprawkę 

zgłoszoną przez radnego M. Macha dot. zapisu § 1-„w sprawach zwolnień z opłat”. Za 

przyjęciem poprawki radni opowiedzieli się jednogłośnie.  Uchwała podjęta została 

jednogłośnie; 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej, Ewa Czajka przekazała prowadzenie obrad Zastępcy 

Przewodniczącej, W. Przywarze i opuściła salę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Zaklikowie 

Ewa Czajka 

Zastępca Przewodniczącej Rady poprosiła zebranych o pytania. 

Radna B. Stryjecka zapytała, jak długo będzie nieczynny most w Irenie. Burmistrz wyjaśnił, że 

jest już drewno na jego remont i będzie on naprawiony tak szybko, jak to tylko możliwe. 

Radny P. Szwedo zgłosił po raz kolejny nie działającą lampę. Radny M. Mach zaapelował, by 

znaleźć sposób na poszerzenie ul. Kościelnej w Lipie, poinformował, że część mieszkańców 

chce oddać część gruntów pod drogę. Burmistrz poinformował, że wystąpił tam problem z 

współwłasnością jednej z działek i nie można tego zrobić specustawą drogową. Sołtys Lipy, E. 
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Łukasiewicz zaproponowała, by zrobić spotkanie z mieszkańcami w tej sprawie. Burmistrz 

powiedział, że na 4 współwłaścicieli działki udało się skontaktować tylko z jedną osobą. 

Radny M. Mach zasygnalizował problem braku opieki nad boiskiem w Lipie, zapytał w 

imieniu rodziców sześciolatków, czy 25-cio osobową klasę należy podzielić. Zastępca 

Przewodniczącej Rady wyraziła nadzieję, że będą podjęte rozmowy w tej sprawie i zwróciła 

się o pomoc do burmistrza. Radny R. Polański zasygnalizował, że należy utwardzić skarpę 

przy boisku Orlik. Radny E. Szymanowski zapytał, kiedy będą remontowane uszkodzenia na 

drogach powstała w czasie zimy. Burmistrz wyjaśnił, że jak tylko przeschnie ziemia. 

Ad.9. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej W. Przywara -  wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknęła obrady XLIX Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

 

Protokolant      Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej 

T. Paleń       Wioletta Przywara 

  

 


